



Father & Child Mother's Day Flower Workshop

Saturday, 11th of May 2019



Liebe Väter und Kinder

Wir laden Sie herzlich zum diesjährigen Blumenworkshop ein.

Workshop

Unter professioneller Führung von Niar Jacklowsky stellen die Kinder, zusammen mit ihren Vätern, ein Blumengesteck her, das sie am Muttertag den Mamis überreichen können.

Wer

Es sind alle Väter, mit ihren Kindern, herzlich dazu eingeladen, ein Blumenbouquet für die Mamis herzustellen. Wer mehrere Kinder hat, kann entweder ein gemeinsames oder mehrere Bouquets herstellen (bei mehreren bitte einzeln anmelden).

Wo

Im Mittagstischraum der Swiss School in Singapore (unterhalb der Sporthalle im Swiss Club). Es ist vom Office der SSiS her ausgeschildert.

Kosten

SGD 35 pro Bouquet

Wann

11. Mai 2019,
10-11am, 11.30am-12.30pm oder 1-2pm

Bitte bis 3. Mai 2019 anmelden.

[doodle](#)

(Bitte Vorname und Name notieren.)

Wir freuen uns auf Sie und ihr Kind!

Dear fathers and children,

We warmly invite you to the annual flower workshop.

Workshop

The kids, together with the fathers, create a bouquet along the guidelines of Niar Jacklowsky, which they can hand over to their Mums on the following day - the Mother's Day.

Who

We warmly welcome all fathers with their children to create a flower bouquet for their mothers. If you have more than one child you can either make one bouquet together or every child creates his own (if more than one bouquet, please register like that).

Where

In the Mittagstisch (lunch) room of the Swiss School in Singapore (below the Swiss Club Sports Hall). It will be signposted from the office of the SSiS.

Price

SGD 35 per bouquet

When

11th of May 2019,
10-11am, 11.30am-12.30pm or 1-2pm

Registration please until 3rd of May 2019

[doodle](#)

(Please with entire name)

We are looking forward having you and your child at the workshop!

